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Vragen van het lid Heemelaar
(GroenLinks) aan de ministers van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
van Justitie over het bericht dat de
Nederlandse XTC-markt ernstig
vervuild is. (Ingezonden 9 april 2009)

1
Kent u het bericht dat de Nederlandse
XTC-markt ernstig vervuild is?1

2
Wat is uw reactie op de bevindingen
van het Trimbos-instituut en de door
hen genoemde risico’s?

3
Herinnert u zich de eerder door de
leden Sap en Heemelaar gestelde
vragen over de toegenomen vraag
naar drugstesten?2

4
Deelt u de mening dat het bericht van
het Trimbos-instituut noopt tot snelle
invoering van XTC-tests ter
voorkoming van acute
gezondheidsschade? Zo nee, bent u
voornemens andere maatregelen te
nemen?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Van der Ham (D66), ingezonden
9 april 2009 (vraagnummer
2009Z06748)

1 Nu.nl, 8 april 2009: «Nederlandse xtc-markt
ernstig vervuild».
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. (2009Z05055).

Mededeling

Mededeling van minister Klink
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport)
(ontvangen 12 mei 2009)

De vragen van het Kamerlid
Heemelaar (GroenLinks) over het
bericht dat de Nederlandse
XTC-markt ernstig vervuild is
(2009Z06749) kunnen tot mijn spijt
niet binnen de gebruikelijke termijn
worden beantwoord.
De reden van het uitstel is dat er
informatie bij uitvoerende
organisaties opgevraagd moet
worden.
De beantwoording zal plaatshebben
omstreeks 18 mei.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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